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شــهروند|  ورزشــگاه پیر آزادى که 
در روزهــاى گذشــته تحــت عملیات 
صندلى گذارى در طبقــه دوم قرار گرفته 
است، با شکل و شمایلى جدید از رقابت هاى 
ملى و باشــگاهى میزبانى مى کند. ظاهرا 
وزیر ورزش و جوانان هم تمام تلاشــش را 

براى حفظ این ورزشگاه خواهد کرد. 
کاهش 22 هزار نفرى گنجایش

صندلى گــذارى طبقه دوم ورزشــگاه 
آزادى مراحل آخر خود را سپرى مى کند و 

دیروز در بازدید وزیر ورزش از این ورزشگاه، اطلاعات 
کاملى در اختیار وى قرار گرفت. یکى از این مســائل 
درباره کم شدن ظرفیت ورزشگاه بود که بر این اساس 
با صندلى گذارى انجام شــده، حدود 22 هزار نفر از 
گنجایش این ورزشــگاه پیر کم خواهد شد. با اعلام 
محمود گودرزى پس از صندلى گذارى در طبقه دوم 
ظرفیت ورزشــگاه به 78116 صندلى کاهش پیدا 

مى کند که این مسأله قابل توجه خواهد بود.
شماره گذارى، مثل اروپایى ها

بحث دیگــر دربــاره ورزشــگاه آزادى، موضوع 
شــماره گذارى صندلى ها اســت.  قرار است مطابق 
با فنــاورى روز اروپا، صندلى هاى ورزشــگاه آزادى، 
شماره گذارى شود. این شماره گذارى به نحوى صورت 
مى گیرد که هر تماشاگر براساس شماره بلیتش در 
صندلى مشخص قرار مى گیرد و مانند ورزشگاه هاى 
اروپایى اطلاعات شخصى اش در سیستم سازمان لیگ 
براساس شماره صندلى ثبت مى شود. در صورتى که 

خطایى از وى سر بزند، براساس اطلاعات وارد شده در 
سیستم با او برخورد مى شود. قرار است تا 20 مردادماه 

عملیات صندلى گذارى به پایان برسد.
تمرین تیم ملى ممنوع

یکى از مسائلى که چندى قبل مورد انتقاد کارلوس 
کى روش ســرمربى تیم ملى فوتبال هم قرار گرفت، 
در اختیار قرار ندادن زمین شــماره یک آزادى براى 
تمرینات این تیم بود. حدود دو ماه قبل کى روش در 
مصاحبه اى شــدیدا به مدیرعامل پیشین ورزشگاه 
آزادى حمله کرد و گلایه هایى را نســبت به نداشتن 
زمین انجام داد. دیروز وزیر ورزش در صحبت هایش 
رســما اعلام کرد زمین اصلــى آزادى براى تمرین 
در اختیار تیم ملى قرار نمى گیرد. او گفت: «اگر قرار 
باشد هر تیمى اراده کند و بخواهد در این زمین تمرین 
کرده و آن را خراب کند، براى برگزارى مسابقات دچار 
مشکل مى شویم. همان طور که گفتم زمین ورزشگاه 
آزادى براى مســابقات تیم ملى و سراسرى باشگاه ها 

است.»

شهروند| مهاجم تیم ملى فوتبــال ایران امسال به 
یکى از چهره هاى جنجالى فوتبال روسیه تبدیل شد 
و انتقالى پرســروصدا را تجربه کرد. لژیونر ایرانى فصل 
گذشته روستوف که به صورت قرضى راهى این تیم شده 
بود، درنهایت با رأى دادگاه بین المللى ورزش در پرونده 
شکایت روبین کازان پیروز شد تا بتواند با خیال راحت 

تیمش را در فصل پیش رو همراهى کند.
رأى فدراسیون روسیه شکست

سردار آزمون با وجود داشتن قرارداد با روبین کازان 
چندى پیــش تمرینات این تیم را تــرك کرد و راهى 
تمرینات روستوف شد. همین موضوع شکایت کازانى ها 
را در پى داشت و تا جایى پیش رفت که نام سردار آزمون 
در آستانه خروج از لیست روستوف قرار گرفته بود. رأى 
اولیه توسط فدراسیون روسیه به سود روبین کازان داده 
شده بود اما لژیونر ایرانى از طریق وکیلش تصمیم گرفت 
به دادگاه بین المللى ورزش(CAS) شکایت کند. این 
رأى که توســط فیفا نیز مورد تأیید قرار گرفته بود، به 
دادگاه بین المللى ورزش رفت و روز گذشــته درنهایت 

این دادگاه به ســود مهاجم ایرانى را داد تا 
وى رسما بتواند به روستوف روسیه بپیوندد. 
بدین ترتیب آزمون مشکلى براى همراهى 
روستوف در لیگ روســیه و پلى آف لیگ 
قهرمانان اروپا نخواهد داشت، اگرچه قبل 
از این اعلام شــده بود وى از لیســت این 
تیم کنار گذاشته شده اســت. این انتقال 
با پرداخت مبلغ 2/5 میلیون یورو توســط 

روستوف به کازانى ها صورت گرفته است.
وقتى پدر آزمون شاکى شد!

اخبار ضدونقیضــى درباره وضع ســردار آزمون در 
ماه هاى اخیر منتشر شد اما حالا این مهاجم مى تواند 
به راحتى به کار خود در روستوف ادامه دهد، تیمى که 
فصل گذشته وضع خوبى را در آن سپرى کرد و توانست 
نایب قهرمانى لیگ روســیه را به دست بیاورد. خلیل 
آزمون، پدر سردار که خودش هم جزو مربیان والیبال 
است، بیانیه اى را بعد از این اتفاقات منتشر و کمى هم از 
شایعات مختلف انتقاد کرد: «مى دانستیم چکار مى کنیم 
اما متاسفانه در ســایت هاى داخلى و خارجى شایعات 
زیادى مطرح مى شــد. مگر آماتور هستیم که سردار را 
بدون ســند و مدرك از تمرین روبین کازان به تمرین 
روستوف ببریم؟ قرارداد سردار در اختیار من بود و از همه 
چیز باخبر بودم. روستوف پول رضایت نامه را به حساب 
روبین کازان ریخته بود و همه مى دانستیم که درنهایت 
رأى به ســود ما و روســتوف اعلام خواهد شــد. پس 
نیازى نبود این همه استرس به خوردِ مردم و تیم ملى

 داده شود.»

کاهش 22 هزار نفرى ظرفیت و شماره گذارى به سبک اروپایى ها 

ورزشگاه نوین آزادى
دادگاه بین المللى ورزش به نفع مهاجم ایرانى رأى داد

سردار، پیروز جدال با روبین کازان

وقتى رحمتى از تکذیب مصاحبه اش 
بى خبر است!

شماره  در  شهروند| 
روز گذشــته روزنامــه 
شــهروند گفت  و گویى 
از ســیدمهدى رحمتى، 
کاپیتان تیم استقلال به 
چاپ رسید که مستندات 
آن نزد سرویس ورزشى 
موجود است اما در شرایطى که هنوز نسخه 2 مرداد 
روزنامه شهروند روى کیوسک هاى مطبوعاتى قرار 
نگرفته بود، روابط عمومى باشگاه استقلال با استناد 
به سایت روزنامه در اقدامى عجیب و البته تکرارى این 
مصاحبه را در اولین ساعات بامداد شنبه تکذیب کرد. 
این اتفاق در شــرایطى رخ داد که کاپیتان استقلال 
(که در خبر سایت باشگاه به نقل از خودش تکذیبیه 
منتشر شده)، به عنوان یک بازیکن حرفه اى قطعا در 
اولین ساعات بامداد مشغول استراحت بوده و هنوز 
فرصت نگاه کردن به روزنامه هاى روز شنبه کشور را 
نداشته است! این که در ساعت 2:  08 بامداد مصاحبه 
کاپیتان استقلال توســط سایت رسمى این باشگاه 
تکذیب مى شود، اقدامى عجیب به نظر مى رسد اما با 
نگاهى به سابقه روابط عمومى این باشگاه در یک سال 
اخیر، متوجه خواهیم شد که چنین امرى کاملا براى 
این عزیزان عادى اســت. جالب این که روز گذشته 
در تماس خبرنگار «شــهروند» با مهدى رحمتى، 
کاپیتان اســتقلال از تکذیب مصاحبه خود توسط 
سایت باشگاه اظهار بى اطلاعى کرد؛ این در شرایطى 
است که در سایت باشگاه استقلال جملاتى به نقل 
از رحمتى آمده است. به نظر مى رسد روابط عمومى 
باشگاه اســتقلال علاقه زیادى دارد که تمام اخبار 
و مصاحبه هاى مربوط به ایــن تیم از کانال خودش 
عبور کند و به نوعى هماهنگ شده باشد. چیزى که 
مشخص است، ظاهرا دوستان ما در این کمیته روابط 
عمومى استقلال قصد دارند بر اقدامات عجیب خود 

تداوم ببخشد.

حاشیه

نقل و انتقالات

 حبیب کولوتوره مدافع سابق آرسنال و لیورپول 
بعد از گذراندن تســت هاى پزشــکى سلتیک 

اسکاتلند رسما به این تیم پیوست.
  طبق اعلام رسانه هاى ایتالیایى گونزالو ایگواین، 
مهاجم آرژانتینى ناپولى با قراردادى 4 ســاله به 

یوونتوس منتقل شد.
  پراهیچ، فراهانى، سورى و صفرزایى به همراه 3 
مربى نفت تهران قراردادشان را در هیأت فوتبال 

تهران ثبت کردند.
  حسین پاپى و رسول نویدکیا قرارداد یک ساله 
خود را با باشگاه سپاهان در هیأت فوتبال اصفهان 

ثبت کردند.
  دیوید مویــس به عنوان ســرمربى جدید تیم 

فوتبال ساندرلند انتخاب و مشغول به کار شد.
  ایوان راکیتیچ،  هافبک کروات بارســلونا شایعه 

جدایى اش از این تیم را تکذیب کرد.
  جورجینیو فینالدوم، بازیکن هلندى نیوکاسل با 
امضاى قراردادى 5 ساله به ارزش 23 میلیون پوند 

به تیم لیورپول پیوست.
  مجید باقرى نیا ســرمربى ســابق اســتقلال 
خوزستان هدایت تیم دســته دومى شهردارى 

ماهشهر را برعهده گرفت.

تیتربازى

 ســازمان لیگ اعلام کــرد قانــون کولینگ 
بریک(اســتراحت بــراى خنک شــدن) در لیگ 

شانزدهم اعمال مى شود.
  رئیس کمیته المپیک روسیه به جلسه کمیته 
بین المللــى المپیک دعوت شــد تــا درخصوص 

محرومیت از المپیک ریو تصمیم گیرى شود.
  تیم ملى واترپلوى جوانــان ایران با پیروزى 19 
بر 13 مقابل اندونزى نخســتین پیروزى اش را در 
پنجمین دوره مسابقات واترپلو قهرمانى زیر 19 سال 

آسیا جشن گرفت.
  نام امیــر مهدى زاده، قهرمــان کاراته جهان از 
مجمع انتخاباتى این فدراسیون خط خورد تا گنج 

زاده و احمدى نماینده ورزشکاران باشند. 

خوددارى هتل ارم از میزبانى جشن پیراهن 
پرسپولیس|  قرار بــود مراسم رونمایى از پیراهن 
تیم فوتبال پرسپولیس در هتل ارم برگزار شود اما 
مســئولان این هتل با برگزارى آن مراسم مخالف 
هســتند. به دلیل ازدحام هواداران در این مراســم 
مســئولان هتل ارم تصمیم گرفتند از میزبانى این 
مراسم خوددارى کنند. مســئولان هتل ارم بر سر 
این تصمیم خود مصر هستند و حتى برعهده گرفتن 
امنیت از سوى مسئولان باشــگاه هم باعث نشده 
مدیران هتل راضى به برگزارى این مراســم شوند. 
این درحالى است که پیش از این از همزمانى مراسم 
جشن پیراهن پرسپولیس با بازى اول استقلال نیز 

انتقادهایى شده بود.
غیبت داوران سرشناس در هفته اول لیگ|  
براســاس اعلام کمیته داوران حســین زرگر بازى 
استقلال با نفت در هفته اول لیگ را سوت خواهد زد. 
دیدار پرسپولیس با سایپا را هم شاهین حاج بابایى 
قضاوت مى کند. هفته اول درحالى استارت مى خورد 
که محسن ترکى شاخص ترین داور فصل گذشته که 
موفق به دریافت سوت طلایى شد غایب خواهد بود 
که این در نوع خود جالب است. از سوى دیگر داوران 
سرشناسى مثل حسین زرگر، بیژن حیدرى، موعود 
بنیادى فر، یداالله جهانبارى، البرز حاجى پور و ... نیز 
قضاوت ندارند که در این میان چند نفر در تســت 

آمادگى جسمانى رد شدند.
ورزشگاه  ولگرد  ســگ هاى  جمع آورى 
آزادى|  کار جمع آورى سگ هاى ولگرد مجموعه 
ورزشــى آزادى تهران، مجددا از هفته گذشــته با 
همکارى معاونت شهرى و محیط زیست شهردارى 
منطقه 22 آغاز شد و طى روزهاى گذشته نزدیک 
به 10 قلاده ســگ به صورت زنده جمع آورى و به 
خارج از مجموعه ورزشى آزادى منتقل شدند. این 
سگ هاى ولگرد چندى قبل به دو تن از افراد حاضر 
در حاشیه دریاچه ورزشــگاه آزادى حمله ور شده 
بودند. انتقال سگ ولگرد به خارج از مجموعه ورزشى 
آزادى در شرایطى است که مجموعه وسعتى نزدیک 
بــه 336 هکتار دارد و معمولا ســگ ها بــا عبور از 
فنس هاى اطراف ورزشگاه از جنگل رد شده و وارد 

مجموعه  مى شوند.
کرج، میزبان بازى هاى خانگى تراکتور| پس 
از کش وقوس هاى فراوان درباره ورزشــگاه میزبان 
تیم تراکتورسازى در هفته هاى ابتدایى لیگ برتر و 
تا زمان آماده شدن ورزشگاه یادگار تبریز، درنهایت 
مســئولان این باشــگاه ورزشــگاه انقلاب کرج را 
برگزیدند. تراکتورى ها درحالى قصد دارند بازى هاى 
ابتدایى خود را در کرج برگزار کنند که مســئولان 

هیأت فوتبال تبریز با این قضیه مخالف هستند.
 

خارج از گود

شهروند|  ســرمربى کروات پرســپولیس را حالا 
مى توان یکى از محبوب ترین و باثبات ترین مربیان یک 
دهه اخیر این تیم نامید که سومین فصل حضور خود 
را در جمع سرخپوشان سپرى مى کند. برانکو که مثل 
فصل گذشته با مشکلات زیادى در فصل نقل وانتقالات 
روبه رو بــود و دغدغه هاى خود را دائما به این باشــگاه 
منتقل مى کرد، حالا بــا جذب تعــدادى از بازیکنان 
مدنظر خود با هدف قهرمانى پاى به لیگ شــانزدهم 
مى گذارد تا شاید خاطره تلخ روز پایانى فصل گذشته را 
از ذهن هواداران این تیم پاك کند. در ادامه گفت وگوى 

«شهروند» را با برانکو ایوانکوویچ مى خوانید:   
 بعد از یک دوره فشــرده، حــالا تیمتان را 
مهیاى حضور در لیگ برتر مى کنید. شــرایط 

چطور است؟
از زمانى که فصل گذشــته به پایان رســید و حتى 
قبل از آن من همراه با مدیریت باشــگاه پرســپولیس 
برنامه ریزى لازم را براى حضــور در لیگ جدید انجام 
دادیم. ما توانستیم تعدادى از بازیکنان مورد نظر خود را 
در فصل نقل وانتقالات جذب کنیم و اردوى خوبى را هم 
در اوکراین برگزار کردیم. هر چه بود، حالا با موجودیتى 

که داریم، آماده حضور در لیگ برتر مى شویم.
 به نظر مى رسد همچنان در نقاطى از زمین 

دچار مشکل هستید!
فکر نمى کنم مشــکلى وجود داشــته باشــد. تنها 
مشکل براى شروع لیگ این است که طارمى، ماهینى 
و 2 بازیکن اوکراینى دیرتر از بقیه به ما اضافه شدند و به 
همین دلیل براى آنها تمرینات ویژه اى را در نظر گرفتیم. 
البته با انگیزه اى کــه بین این بازیکنان مى بینم، حس 
مى کنم که خیلى زود ســطح خود را به سایر بازیکنان 

مى رسانند. با این حال سعى کردیم در هر پست چند 
بازیکن داشته باشــیم. مثلا در دفاع وسط تا زمانى که 
مدافع اوکراینى آماده نشود، از محمد انصارى استفاده 

خواهیم کرد.
 با این که شما اعلام کرده بودید پرسپولیس 
جایى براى طارمى ندارد اما این بازیکن به تیم شما 
بازگشت. فکر نمى کنید با این اتفاق کمى اقتدار 

شما زیر سوال رفت؟
مهدى طارمى آقاى گل لیگ ایران است و هر مربى 
دوست دارد که این بازیکن را در ترکیب تیمش داشته 
باشد. در آن برهه ما قصد داشتیم بازیکنانى مثل سروش 
رفیعى و شــجاع خلیل زاده را به تیم اضافه کنیم که به 
دلیل قرارداد این بازیکنان با تراکتورســازى و سپاهان 
این امر میسر نشد. وقتى که جاى خالى در لیستمان به 
وجود آمد، از بازگشت طارمى نیز استقبال کردیم. البته 
این تصمیم جزو سیاست هاى باشگاه بود و من هم از آن 

استقبال کردم. 
 یکى از مشکلاتى که به اعتقاد کارشناسان 
فصل گذشته باعث شد تا پرسپولیس قهرمان 
نشود، زیاد گل خوردن بود. این مشکل را براى 

فصل جدید رفع کرده اید؟
پرسپولیس به خاطر بازى هجومى اى که به نمایش 
مى گذارد، کمى باز بازى مى کند و همین موضوع باعث 
شده تا ما گل هاى زیادى دریافت کنیم. در خط دفاع و 
در پست دروازه بانى نسبت به فصل قبل تغییراتى را به 
وجود آوردیم اما من با قاطعیت مى گویم که پرسپولیس 
در فصل جدید نیز هجومى و با ریسک بالا بازى مى کند. 
این موضوع شــاید گاهى اوقات ما را در بخش دفاعى 

دچار مشکل کند.

  به نظر مى رسد با جذب بیرانوند در خط دروازه 
هم خیالتان تقریبا راحت باشد. درست است؟

سعى کردیم در بخش دروازه بانى پرسپولیس رقابت 
خوبى را ایجــاد کنیم. از بیرانوند انتظــار بالایى داریم 
چون توانسته در 2 فصل اخیر خودش را به عنوان یکى 
از بهترین دروازه بان هاى ایران معرفى کند. ما از لوبانف 
و درویش وند به عنوان دیگر دروازه بان هاى پرسپولیس 
بهره مى بریم و انتظار داریم وضع بهترى نسبت به فصل 

قبل داشته باشیم.
 قبل از شروع فصل یکى از نکات قابل توجه 
حضور پرشمار هواداران در تمرینات پرسپولیس 

بود. از این موضوع چطور استقبال مى کنید؟
پرسپولیس همواره هواداران زیادى در سطح کشور 
داشــته و ما در هیچ کدام از مســابقات تنها نیستیم. 
طرفداران پرسپولیس حضور پرشــورى در تمرینات 
داشتند و قبل از شروع فصل نیز انگیزه بالایى به بازیکنان 
دادند. از آنها تشکر مى کنم و مى گویم که پرسپولیس به 
عشق آنها زنده است. امیدوارم که امسال بتوانیم حداقل 

یک جام براى هواداران بیاوریم و آنها را خوشحال کنیم.
 بعد از قرعه کشى لیگ برتر نکته اى که توجه 
هواداران را بیش از همه جلــب کرد، برگزارى 
3 بازى سخت مقابل تراکتورسازى، استقلال و 
سپاهان در فاصله هفته هاى پنجم تا هفتم بود. 

براى این برهه برنامه ریزى کرده اید؟
هنوز فاصله زیادى تا رســیدن به هفته پنجم داریم. 
ما بازى به بــازى برنامه ریزى مى کنیم و برایمان فرقى 
نمى کند که در کدام هفته با استقلال یا تراکتورسازى 
بازى داشته باشیم. به هرحال باید مقابل همه تیمها قرار 
بگیریم اما مطمئن باشید پرسپولیس براى این 3 بازى 

بزرگ که به صورت متوالى برگزار مى شود، آماده است.
 با این وضع، قول قهرمانى و برنده شــدن در 

دربى را به هواداران پرسپولیس مى دهید؟
ما فصل گذشته هم تنها هدفمان قهرمانى بود و براى 
این کار در هر بازى براى پیروزى جنگیدیم. حالا یک تیم 
جدید ساخته ایم اما هدفمان بازهم قهرمانى است چون از 
تیم بزرگى مثل پرسپولیس چیز دیگرى انتظار نمى رود. 
درباره دربى زود اســت حرف بزنیم اما مطمئن باشید 

پرسپولیس همواره براى برنده شدن به میدان مى رود.
 بر سر برنامه لیگ و زمان برگزارى اردوهاى 
تیم ملى با کى روش اختلافاتى داشتید، مشکلات 

حل شد؟
من دیگر صحبتى دراین باره ندارم و تمرکزم روى کار 
خودم است. این مســائل را به باشگاه سپردم و با برنامه 
موجود به کارمان ادامه مى دهیم. من با کسى قهر نیستم 
و ســعى مى کنم دانش خود را در اختیار پرسپولیس و 

سپس فوتبال ایران قرار دهم.
  چندى پیش یورو 2016 برگزار شــد که شما 
اعلام کرده بودید کرواسى یک پاى فینال است 

اما این اتفاق رخ نداد و پرتغال قهرمان شد؟
از نظر من کرواسى یکى از آماده ترین تیمهاى این جام 
بود و واقعا استحقاقش را داشت که تا فینال پیش برود 
و حتى قهرمان شود. به هرحال فوتبال هیچ وقت قابل 
پیش بینى نیست و دیدیم که در یک بازى سرتر کرواسى 
از پرتغال شکســت خورد. همان تیمى که کرواســى 
را حذف کرد تا فینال بــالا رفت و درنهایت هم قهرمان 
شد. شاید کسى فکرش را نمى کرد که پرتغال قهرمان 
شــود اما این که نمى توان فوتبال را پیش بینى کرد، از 

جذابیت هاى فوتبال است. 

رونمایى از بهترین هاى لیگ چهاردهم
یک سال قبل در چنین روزى(3 مردادماه  
سال 1394) مراســم معرفــى بهترین هاى لیگ 
چهاردهم به همت سازمان لیگ در برج میلاد برگزار 
شد که طى آن قاســم حدادى فر به عنوان بهترین 
بازیکن و حسین فرکى به عنوان بهترین مربى معرفى 
شدند. همچنین در این مراسم علیرضا بیرانوند، وریا 
غفورى، آندرانیک تیموریــان و مهدى طارمى در 4 
بخش بهترین دروازه بــان، مدافع،  هافبک و مهاجم 
جوایزى را دریافــت کردند. در همان روز مراســم 
قرعه کشى مقدماتى جام جهانى در منطقه اروپا انجام 
شــد و تیم ها در 7 گروه 6 تیمى و 2 گروه 5 تیمى 
تقسیم شدند که با نظر کارشناسان فرانسه،  هلند و 
ســوئد در گروه مرگ قرار گرفتند. 3 مردادماه  سال 
گذشــته لیلا رجبى نماینده ایــران در پرتاب وزنه 
نخستین سهمیه بانوان ایرانى براى المپیک 2016 را 
به دست آورد. همچنین رضا قاسمى و حسن تفتیان 
در  یک روز 2 بار رکورد دوى 100 متر ایران را تغییر 
دادند و 2 سهمیه دیگر به کاروان ایران اضافه کردند. 

تونل زمان

دعا براى بهادر

کیانوش رستمى، ملى پوش تیم ملى وزنه بردارى 
که روز گذشته به همراه چند تن از ملى پوشان به 
عیادت بهادر مولایى رفته بود، عکسى از این دیدار 
در اینستاگرامش منتشــر کرده و نوشته است:   

«براى سلامتى بهادر جان دعا کنید.»

تبریک دایى به مهدوى کیا

دیروز بسیارى از اهالى فوتبال عکسى از مهدى 
مهدوى کیا در صفحه شخصى شان انتشار دادند و 
تولد او را تبریک گفتنــد. در این میان على دایى، 
اسطوره فوتبال ایران نیز عکسى از دوران حضور 
مهدوى کیا در هامبورگ در اینستاگرام قرارداد و 
نوشت: «تولدت مبارك آقا مهدى، همیشه شاد و 

سربلند باشى.»

چتربازى هافبک تراکتورسازى

سینا عشورى، هافبک تراکتورسازى که دوران 
نقاهت را ســپرى مى کند،  تمرینات ویژه اى را در 
دستور کار خود قرار داده است. با نظر کادرپزشکى 
تراکتورسازى، عشــورى این روزها براى این که 
موقع دویدن فشار بیشــترى به پاهایش بیاید، 
چترهاى مخصوصى به خود مى بندد و اختصاصى 
تمرین مى کند. او عکســى از ایــن تمرین را در 

اینستاگرامش منتشر کرده است.

اینستاگرام

شهروند|  آقاى گل فوتسال جهان که در چند سال اخیر 
در بخش مربیگرى نیز موفق عمل کرده و 2 بار قهرمانى ایران 
و یک بار قهرمانى آســیا را تجربه کرده است، بعد از حذف 

زودهنگام تیمش در جام باشگاه هاى آسیا استعفا کرد.
خداحافظى با بازیکنان در فرودگاه

تیم تأسیســات دریایى که از وحید شمســایى به عنوان 
مربى- بازیکن در چند ســال اخیر بهره مى بــرد، در جام 
باشگاه هاى آســیا به عنوان مدافع عنوان قهرمانى شرکت 
کرد اما با شکســت مقابــل ناگویاى ژاپن و حــذف قبل از 
رسیدن به نیمه نهایى، فوتســال ایران را دچار شوك کرد. 
آقاى گل فوتســال جهان بعد از بازگشت تیمش به تهران 
و در فــرودگاه با بازیکنــان تأسیســات خداحافظى کرد. 
شمســایى در صحبت هاى خود خطاب به بازیکنان اعلام 
کرده که در تمرینات حاضر نمى شــود و از اول هم تمدید 

قراردادش اشتباه بوده است. 
مخالفت  تأسیسات

با توجه به این که تأسیسات دریایى باید مثل سایر تیم ها 
از روز جمعه هفته جارى کار خــود را در فصل جدید لیگ 
برتر آغاز کند، مسئولان این تیم مخالفت خود را با استعفاى 
شمسایى اعلام کردند. مجید حلاجى مدیرعامل تأسیسات 
مى گوید: «به نظر مى رسد شمسایى تصمیم احساسى گرفته 
چون ماه هاى سختى را سپرى کرده است. همیشه یک تیم 

نمى تواند برنده باشد و ما سعى مى کنیم او را بازگردانیم.»
شمسایى طاقت باخت ندارد

وحید شمسایى که در 3 سال اخیر با دبیرى و تأسیسات 

قهرمانى لیگ برتر را به دســت آورده 
است و افتخارات شــخصى اش نیز در 

دوران بازیگرى متعدد است، شاید با 
اولین باخت در دوران مربیگرى اش 

تصمیم به استعفا گرفته است. 
به نظر مى رســد او هنوز در 
مربیگرى باتجربه نشــده و 
طاقت باخت نــدارد، اگرچه 
در دوران بازیگــرى روزهاى 

ســخت زیــادى را ســپرى 
کرده اســت. باید دید درنهایت 

شمســایى تصمیم به بازگشــت 
مى گیرد یا بعــد از 3 فصــل پرکار 

استراحت  مى کند.

انتقادها امان اسطوره فوتسال را برید

قهر شمسایى

برانکو ایوانکوویچ در گفت وگو با «شهروند»:  

پرسپولیس من
 همیشه هجومى است

  بازگشت طارمى تصمیم باشگاه بود، من هم استقبال کردم
  کرواسى مى توانست قهرمانى یورو 2016 شود

قهرمانى لیگ برتر را به دســت آورده 
است و افتخارات شــخصى اش نیز در 

دوران بازیگرى متعدد است، شاید با 
اولین باخت در دوران مربیگرى اش 

تصمیم به استعفا گرفته است. 
به نظر مى رســد او هنوز در 
مربیگرى باتجربه نشــده و 
طاقت باخت نــدارد، اگرچه 
در دوران بازیگــرى روزهاى 

ســخت زیــادى را ســپرى 
کرده اســت. باید دید درنهایت 

شمســایى تصمیم به بازگشــت 
 فصــل پرکار 


